
Odpověď na email člence spolku paní E.S. ze dne 15. 9. 2021 

 

bod 1a/    Pan M.K.  podal emailem řádnou přihlášku dne 2. 6. 2020 matrikářce spolku.  

Dne 3. 6. 2020 proběhlo korespondenční schválení mezi členy výboru. Schváleno 4 členy výboru. 

Schvalovací email v příloze.  Vzhledem k situaci odvíjející se od opatření COVID 19 probíhalo 

schvalování nových členů spolku ACC z.s. korespondenční cestou. 

 

bod 1b/    Tento bod Vám byl dne 13. 9. 2021 zodpovězen DR ACC z.s. v doporučeném dopise na Vaši 

adresu.  

     Na vyžádání každého člena spolku a po domluvě s ekonomkou ACC z.s. paní A. S. bude umožněno 

nahlédnout do těchto dokladů.  

 

bod 3/   Tento bod Vám byl rovněž dne 13. 9. 2021 zodpovězen doporučeným dopisem. Po domluvě 

s výborem může každý člen spolku do všech Vámi požadovaných dokladů nahlédnout.  

K Vašemu dotazu, proč mají členové spolku podepsané GDPR odpovídám:  Všichni členové spolku 

toto prohlášení podepsali pro vnitřní použití spolku. Tzn. zveřejňování fotografií na webových 

stránkách, videí, výsledky výstav, informace o jedincích ve svém majetku, informace o vrzích 

narozených ve své chovatelské stanici, prezentace na webových stránkách. Protože jsou webové 

stránky veřejně dostupné, nelze v zápisech zveřejňovat celá jména. 

Vše potřebné se dočtete na webových stránkách ACC z.s. 

     Zapisovatelka, která zapsala Zápis z volební členské schůze se zveřejněním celého jména na konci 

zápisu dala souhlas.  

Zveřejnění celého jména pana MVDr.  Beránka je naprosto běžný postup, jelikož pan MVDr.  Beránek 

je veřejně známý oční specialista,  o kterém se dočtete na všech dostupných internetových portálech 

zabývajících se problematikou očí u psů. Tudíž zveřejnění jeho celého jména není v žádném rozporu 

s GDPR. 

 

 

 

                                                                                                  Za DR ACC z.s.   Hana Manová 

Rovensko pod Troskami 

Dne 21. 9. 2021 


